

mycoses

Diagnosis, Therapy and Prophylaxis of Fungal Diseases

Official Publication of Deutschsprachige Mykologische Gesellschaft

VOLUME 45

APRIL 2002

NUMBER 3-4

CONTENTS/INHALTSVERZEICHNIS

ORIGINAL ARTICLES/ORIGINALARBEITEN

R. K. Pettit, E. Hamel, P. Verdier-Pinard, R. W. Roberson, K. C. Hazen, G. R. Pettit, L. C. Crews. Antifungal and cancer cell growth inhibitory activities of 1-(3',4',5'-trimethoxyphenyl)-2-nitro-ethylene

Antimykotische und krebszellhemmende Aktivität von 1-(3',4',5'-Trimethoxyphenyl)-2-nitro-ethylen 65

S. Foongladda, P. Haouharn, P. Sakulmaiwatana, A. Chaiprasert. Comparative evaluation of Candi *Select* test and conventional methods for identification of *Candida albicans* in routine clinical isolates

Vergleichende Bewertung des Candi Select-Tests mit konventionellen Methoden zur Identifizierung von *Candida albicans* in Routine-Untersuchungsproben 75

A. Kalkancı, S. Kuştimur, Ö. Timlioğlu, C. Uluoğlu. The role of tumor necrosis factor- α (TNF- α) and platelet-activating factor (PAF) interaction on murine candidosis

Die Wirkung von Tumor-Nekrose-Faktor- α (TNF- α) und von Thrombozyten-Aktivierungsfaktor (PAF) auf die murine Candidose 79

T. Murai, Y. Nakamura, R. Kano, S. Watanabe, A. Hasegawa. Susceptibility testing of *Malassezia pachydermatis* using the urea broth microdilution method

Empfindlichkeitsprüfung an *Malassezia pachydermatis* mittels Harnstoff-Mikrodilutionsmethode 84

S. K. Jain, S. C. Agrawal. Fungistatic activity of some perfumes against otomycotic pathogens
Fungistatic Aktivität von Parfümen gegen Otomykose-Erreger 88

S. Suschka, B. Fladung, H. F. Merk. Clinical comparison of the efficacy and tolerability of once daily Canesten[®] with twice daily Nizoral[®] (clotrimazole 1% cream vs. ketoconazole 2% cream) during a 28-day topical treatment of interdigital tinea pedis

Klinischer Vergleich der Wirksamkeit und Verträglichkeit von Canesten[®] 1-mal tgl. mit Nizoral[®] 2-mal tgl. (1% Clotrimazol-Salbe vs. 2% Ketoconazol-Salbe) bei einer 28-tägigen topischen Behandlung der interdigitalen Tinea pedis) 91

A. D. Cohen, A. Wolak, M. Alkan, R. Shalev, D. A. Vardy. AFSS: Athlete's foot severity score. A proposal and validation

AFSS: Schweregrad-Beurteilung des Athletenfußes. Ein Vorschlag 97

M. S. Ellabib, Z. Khalifa, K. Kavanagh. Dermatophytes and other fungi associated with skin mycoses in Tripoli, Libya

Dermatophyten und andere Pilze assoziiert mit Dermatomykosen in Tripoli, Libyen 101

A.-L. E. Mahmoud. A study of dermatophytoses in Sana'a, Yemen Republic

Dermatophytosen in Sana'a, Republik Yemen 105

LETTERS TO THE EDITOR/BRIEFE AN DEN EDITOR

R. Rüchel, S. Kellner, M. Schaffrinski. Renewed increase in *Candida albicans* among yeast isolates from the Göttingen university hospital
Wiederanstieg der *Candida albicans*-Isolate aus den Göttinger Universitätskliniken 109